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Verslag     augustus 2013 
 

Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 
 

 

Datum:   woensdag 21-08-2013 
Kenmerk:            Sportraad_ES_130821 
Locatie:  Sporthal Stadspark 
Onderwerp:            Verslag Raad van Bestuur sportraad 21 08 2013 

 
Aanwezig:   Leo De Houwer, Frans Oerlemens, Erik Smeets, Wilfried Sylverans, Heidi De 

Beckker, Jan Schoeters, Geert Van Autenboer, Ludo Van Der Veken, Hannes Anaf, 
Petra Verboven, Peter Bertels, Dirk Vanhaute. 

 
Verontschuldigd:  Fred Broeckx, Vic Schuer, Johnny Verachtert, Tim Stas, Rudi Debondt, Luc 

Devolder, Willy Dewinter, Erwin Druyts, Steven Huynen, Laure Aerts 

Afwezig:   Ronny Ceusters, Kathleen Hermans, Rita Beyens 
 

1a. Tijdstip van vergaderingen: 

Voor alle aanwezigen is beginnen om 19:30u haalbaar en een verbetering. Vanaf de 

vergadering van september wordt er om 19:30u begonnen. 

1b. Voorstelling: 

Door de aanwezigheid van Petra en Peter van de sportdienst wordt er een korte 

voorstellingsronde gehouden. 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’12 06 2013’’ (ES) 

- Geen opmerkingen. 
- Verslag wordt goedgekeurd. 

2. Goedkeuring en terugkoppeling van adviezen. (ES) 

Advies 2013/02 : Organiek reglement beheersorgaan sportinfrastructuren Turnhout. 
Unaniem goedgekeurd. 

Advies 2013/03: Jaarlijks verslag 2012, Turnhout aan Bloso. 
 Unaniem goedgekeurd. 
Advies 2013/04: Jaarverslag 2012, Sportregio Noorderkempen. 
 Unaniem goedgekeurd. 

Bemerking van de schepen van sport: 

Hij wil ervoor ijveren dat de provincie de G-sport en de sportregio blijft ondersteunen met 
voldoende middelen. Beide zijn namelijk ook nog steeds kerntaken van de provincie. Op het 
Turnhouts begrotingsniveau is daar al een inspanning gebeurd. 

Terugkoppeling Advies Futur: (dit advies heeft geen volgnummer) 
VZW Jep en het college van burgemeester en schepenen hebben een antwoord teruggekoppeld 
op het advies van TSR inzake de tarifiëring. (zie bijlage, Advies_4-12-2012_VZW_Jep_Futur.pdf & 
Nodulen_7-02-2013_ FUTUR.pdf) 
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Omwille van de bestaande regel in het retributiereglement dat sportclubs met jeugdwerking ook 1 
keer per jaar beroep kunnen doen op het laag tarief 1, kan de TSR zich neerleggen bij het 
voorliggend reglement. 

3. Stand van zaken sportinfrastructuur KKS. (ED) 

- Erwin Druyts is belet en zal dit agendapunt een volgende keer toelichten. 
- Er wordt opgemerkt dat het dossier al zeer lang aansleept en wat zijn de activiteiten van de 

club op dit moment? Is er nog sprake van een volwaardig sportclubdossier? 

4. Stand van zaken strategisch meerjarenplanning. (HA, LA) 

Van alle stadsdiensten worden momenteel alle gegevens gebundeld en geïntegreerd in het 
meerjarenplan. Daarna zal er een ontwerpversie worden voorgelegd aan de gemeenteraad. De 
TSR vraagt of ze deze ontwerpversie ook tijdig kunnen inkijken om een advies te kunnen geven. 
+/- eind oktober 2013 zou haalbaar zijn om een ontwerpversie klaar te hebben en dan zou deze 
voor de TSR van november kunnen goedgekeurd woorden. Er is nog een gemeenschappelijk 
vergadering voorzien voor alle adviesraden om het meerjarenplan toe te lichten. 
Elke volgende TSR zal er een stand van zaken besproken worden. Het is belangrijk dat de 
meerjarenplanning voor 15-01-2014 wordt ingediend. 

5. Zwemwater voor onze waterclubs (GVA, LA) 

Het zwembad van Turnhout: 
- Door overwegend financiële redenen is er over gegaan tot de keuze voor een basic 

bad: 

 25m bad 

 Golfslagbad wordt instructiebad 

 Renovatie peuterbad 

 Behoud van buitenbaden 

 Wildwaterbaan wordt niet beschouwd als kerntaak van de Stad. Die zit dus niet bij 

het concept van basic bad. 

- De gemeenteraad van september 2013 zal gevraagd worden of het AGB deze piste 

mag uitwerken en bijkomend mag starten met een concurrentiegerichte dialoog waarin 

de ruimte van de wildwaterbaan en de horeca in vervat zitten. Deze twee zullen 

gelijktijdig opgestart worden. Voor de eventuele uitwerking van het basic bad zal Essa 

(ingenieurs- en. Architectenbureau) aangesproken worden, een nieuwe aanbesteding is 

niet nodig. 

- Uit het concurrentieel gerichte dialoog zal moeten blijken wie er interesse toont. Als er 

één of meerdere zwembadspecialisten meedoen kan het ook zijn dat hun plan dermate 

interessant is dat het volledige concept wordt overgedragen. 

Communicatie?  Bij elke belangrijke stap zal er telkens een vergadering gepland worden 
per gebruikersgroep. 

- Data vooropstellen is niet mogelijk. 

- Wat in tussentijd? 

 in de regio wordt het moeilijker en moeilijker om nog ruimte te vinden zowel voor 

scholen als voor watersportverenigingen. 

 Beerse is omwille van hun bevoorrechte partners zo goed als volledig bezet. 

 Het Gielsbos staat voor een grote renovatie. KST zal met zekerheid nog tot eind 

december 2013 daar terecht kunnen. Waarschijnlijk ook nog heel het volgend 

seizoen, maar dat is nog niet zeker. 

 De uren die Argos heeft in Geel komen mogelijk in het gedrang wegens een 

aanvraag daar van een nieuwe reddersclub Blitz. Als Blitz in aanmerking komt als 
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een Geelse Sportclub dan zullen zij voorrang krijgen. Argos kan nog zeker tot eind 

december 2013 daar terecht. 

 De mogelijkheden in het sporthotel Bruurs blijft zoals het was. Daar kan KST nog 

steeds terecht. 

 De lagere scholen die zich hebben opgegeven om te gaan zwemmen in sporthotel 

Bruurs kunnen daar allemaal een half schooljaar terecht. Weliswaar een half uur per 

week voor +- 50 kinderen per les. 

 Scholen die reeds een onderwijs inspectie hebben gekregen meldden het AGB dat 

de inspectie zwaar tilt aan het gebrek aan zwemmen. Er zijn momenteel kinderen 

die niet kunnen zwemmen in het 6° leerjaar. Het AGB zal een brief sturen naar de 

inspectie ter ondersteuning van de scholen. 

 De andere engagementen van het AGB in zake financiële tussenkomsten naar de 

sportclubs blijven gehandhaafd. 

6. Schepenkwartier (HA) 

- Toelichting FRAC: 

Subsidiëring: 

PSC vzw en TTC Turnhout hebben een toezegging gekregen voor 10.000 euro dit jaar 

(max subsidie is 25.000 euro, gespreid over 3 jaar) voor de bouw van hun gezamenlijk 

lokaal op de FRAC. Het dossier van  KKK, wat later werd ingediend, zal op 29-8-2013 

op het schepencollege worden voorgelegd. 

- De nieuwe schietstand is een interessant dossier om in te dienen als subsidie voor 

bovenlokale infrastructuur bij de provincie Antwerpen.  Vraag aan de sportraad of zij 

nog ideeën hebben om hieraan toe te voegen. (deadline aanvraag 15 september) 

Een ijspiste en baseball terrein op de sporthoeve gekoppeld aan een nieuw 

kleedkamergebouw is een mogelijkheid. 

 TSR merkt op dat er beter gekozen kan worden voor 1 concreet project gesteund 

door meerdere partijen en geeft dus het advies om voor de schietstand te gaan. 

 Er zal een formeel advies gemaakt worden. (Advies 2013/05) 

- de nieuwe concessionaris van het café van de sporthal Stadspark is gestart en er kan 
na de vergadering kennis gemaakt worden. 

7. Varia, meldingen & rondvraag. (ES) 

Laure 

- Zal een vergadering inplannen in Raadsherenpark (oktober of november) 

- De plaatsing van de geografische inplanting van de sportclubs op de website moet nog 

worden overlegd met de communicatiedienst (Laure) 

- Volgende TSR zal Laure de polissen op naam meebrengen ter ondertekening door de 

leden. 

Petra 
- Deelt mee dat nu zaterdag 24 augustus ‘Dwars door Turnhout’ doorgaat. Iedereen kan 

nog steeds meelopen of iets komen drinken. Dit vanaf 18u. 

Frans 

- Vraagt hoe het nu zit met de werkgroep communicatie. Erik Smeets neemt contact op 

met Tim. 
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Wilfried 

- Vraagt of er nog iets bekend is inzake de prijs voor Atac voor het  gebruik van het 

Raadsherenpark. Deze is 600€. Het is niet de taak van de TSR om hierin financieel 

tussen te komen. 

Leo 
- Merkt op dat de belijning van de basket in de sporthal Stadspark nog niet conform de 

nieuwe richtlijnen zijn. Vraag tot aanpassing. 

o Te budgetteren en goed te keuren. 

Schepen van Sport 
- Meldt dat op 12/9/2013 een vergadering van het beheersorgaan sportinfrastructuur 

gepland wordt. 

- In het weekend van 6 september 2013 is de opening gepland van Futur het nieuwe 

jeugdlokaal van Turnhout en er zal dan ook een delegatie van de TSR uitgenodigd 

worden. 

Erik Smeets 
- Deelt mee dat de werkgroep subsidies alle Turnhoutse subsidie reglementen heeft 

doorgenomen en verwacht na de geplande vergadering van 16-09-2013 een volledige 

evaluatie te kunnen maken. 

- Vraagt of er al inzicht kan verkregen worden in het besparingsplan van de sportdienst. 

HA  nog niet mogelijk. De bedoeling is om dit gelijklopend met het meerjarenplan te 

verkondigen. Schepen van Sport kan al wel meegeven dat er onderbouwde keuzes 

genomen zullen worden. 

- Meldt dat de provinciale subsidiereglementen werden herwerkt: 

o Reglement ter ondersteuning provinciale sportfederaties -> wordt stopgezet; 
momenteel is procedure voor laatste keer uitbetaling lopende 

o Reglement ter ondersteuning internationale sportmanifestaties -> wordt 
stopgezet 

o Reglement ter ondersteuning duurzame G-werking sportclub -> aangepast 
o Reglement ter ondersteuning duurzame G-werking regio’s –> geen wijzigingen 

nodig, wordt gewoon verder gezet  
o Reglement ter ondersteuning jeugd- en G-sportprojecten via het 

Jeugdsportfonds Camille Paulus -> Jeugdsportfonds Camille Paulus wordt 
geheroriënteerd naar een G-sport fonds. Reglement verdwijnt en wordt 
vervangen door 2 nieuwe reglementen: 

 Reglement ter ondersteuning van gehandicaptensportprojecten 
 Reglement ter ondersteuning van gehandicaptensportevenementen. 

Jan Schoeters 

- Wil graag op de volgende TSR een overzicht van het sportprogramma voor herfst- en 

kerstvakantie. Hoe zit het met de diversiteit in het aanbod? Samenwerking Regio en 

sportclubs? G-sport? 

 

Einde vergadering: 21:45 uur 
 

Volgende vergadering: 25 09 2013 | 19:30 uur | Vergaderzaal sporthal Stadspark 
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Nieuwe TO DO lijst: 
- Transparantie van de gelden in het verslag aan Bloso 2012 (korte oplijsting i.p.v. de bundel 

grootboekfiches) (Laure) 

- Feedback naar de adviesraden over de meerjarenplanning? (Laure) 

- Adviezen 2013/05 schrijven en voorleggen op volgende vergadering. (Erik) 

- Opvolging begroting 2014 en terugkoppelen aan TSR. (Erik) 

- Vergadering plannen in Raadsherenpark. (Laure) 

- Geografische inplanting van sportclubs op de gemeentelijke website plaatsen (Laure)  

- Alle TSR-leden een polis op naam laten tekenen. (Laure) 

- Een overzicht van het sportprogramma in de herfst- en kerstvakantie 2013. (Laure) 

- Overzicht samenwerking evenementen met sportregio. (Laure) 

Bijlagen bij het verslag: 

- Advies van vzw Jep aan het college van burgemeester en schepenen. 

(Advies_4-12-2012_VZW_Jep_Futur.pdf) 
- Uittreksel uit de nodulen van het college van burgemeester en schepenen,  zitting 

7-02-2013 

(Nodulen_7-02-2013_ FUTUR.pdf) 
 

Ter goedkeuring volgende vergadering: 

 
- Advies 2013/05 ‘bovenlokale sportinfrastructuur in Turnhout’ 

(Advies_TSR_2013-05.pdf) 

- Verslag werkgroep subsidies. 

(Evaluatie_subsidies_TSR_16-09-2013.pdf) 

 


